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PS 2021/97 Merknad til saksliste

 
Ordfører: Ønsker å ta opp en ekstrasak. Oppnevning av medlem til arbeidsgruppe Felles kommunal 
renovasjonsforskrifter VEFAS.  
  
Cato Kristiansen (SV): Spørsmål om kontrakten til Vera Meyer. Da vi fikk ut kontrakten sto det at hun er 
fast ansatt, men det var ikke den opplysningen vi fikk fra rådmann sist. 
  
Cato Kristiansen (SV): Covidsituasjonen og sporing. Hvordan har det gått når vi har hatt smittetilfeller i 
kommunen? 
  
Cato Kristiansen (SV): Lærlinger. Kommer vi til å ta inn lærlinger?  
  
Maria Sotkajærvi (AP): Ønsker en orientering innen helse og omsorg. Ønsker også en orientering 
angående teknisk sjef. 
  
Gøril Henriksen (U): Vi er i gang med å skulle lete etter ny rådmann. Bolig til den eventuelle tilsatte er 
noe vi må tenke på.  
  
Ståle Sæther (H): Ønsker redegjørelse for situasjonen innen helse.  
  
Ståle Sæther (H): Blir også overrasket over informasjonen om at Vera Meyer har kontrakt som fast 
ansatt. Hva er beskrivelsen på den stilling, og hva er oppgavene? 
  
Ståle Sæther (H): Stiller spørsmålstegn ved saksfremlegget om helse- og omsorgssjef. Det er gjort en 
endring i legesituasjonen der vi er inne i nordsjøturnus, kommunelegen går inn i en administrativ stilling. 
Er ressursbruken nå høyere enn den noen gang har vært? Kommer til å be om innsyn i lønnsslippene.  
  
Ståle Sæther (H): Et styremedlem har gått ut av Loppa boligstiftelse. Kommunestyret må velge ut nytt 
medlem. Kommer dette til neste kommunestyremøte? I følge vedtektene skal én av beboerne velges som 
representant i styret. Ber om at styreprotokoller fra styret i loppa boligstiftelse blir lagt fram for 
kommunestyret. En annen ting er planforslaget som er til offentlig ettersyn. Så vidt meg bekjent har ikke 
styret behandlet planforslaget. I planforslaget til Ystnes landskapshotell ligger det at tiltakshaver skal 
overta tre av boligene. Det virker mer underlig at boligstiftelsen ikke har kommet med uttalelser til det 
planforslaget.  
  
Ståle Sæther (H): Planforslaget til landskapshotell på Ystnes som er til offentlig ettersyn, det er mangler i 
utsendelser om høringsuttalelse til enkelte beboere.  
  
  
 
 
 
 

PS 2021/98 Merknad til innkalling 

 
Ingen merknader 
 
 
 
 
 
 



PS 2021/99 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021 – 2025 

 
Innstilling fra levekårsutvalget 31.08.2021 
 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen. Neste revisjon av kommunedelplanen skal ha Kommunedelplan for folkehelse som 
grunnlag.  
 
Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen.  
  
Enstemmig vedtatt 
  
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Administrasjonen ønsker å endre innstillingen til: 
 
Kommunedelplanen revideres i henhold til de endringer som er foreslått av Loppa Idrettsråd og 
administrasjonen.  
  
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/100 Søknad om tilskudd fra kommunalt krisefond Nuvsvåg 
feriesenter 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Formannskapet sender saken tilbake til administrasjonen for ny behandling, da behandlingen som ligger 
til grunn ikke er det formannskapet ba om.  
 
Vedtatt med 4 stemmer (AP, H, SV, U) mot 1 (AP).  
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Ståle Sæthe (H): Ber om at formannskapet sender saken tilbake til administrasjonen for ny behandling, 
da behandlingen som ligger til grunn ikke er det formannskapet ba om.  
  
Administrasjonssjefens forslag til vedtak settes opp mot forslag om å sende saken tilbake til 
administrasjonen.  



Forslag om å sende saken tilbake til administrasjonen vedtatt med 4 (AP, H, SV, U) stemmer mot 1 
(AP).   
  
  
 

PS 2021/101 Budsjettregulering kommunale eiendomsavgifter 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar inndekning av økte kostnader til kommunale avgifter på egne bygg med 
bruk av fritt disposisjonsfond, 2565009. Beløp kroner 808.000,-. 
  
Budsjettregulering vil utføres på følgende måte: 
  
K 19400.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
D 11950.4600.265 Kommunale boliger 106.000,- 
K 19400.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
D 11950.4601.265 Aldersbolig 82.000,- 
K 19400.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
D 11950.4602.265 Nerstranda 40.000,- 
K 19400.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
D 11950.4603.265 Parkveien 2 9.000,- 
K 19400.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
D 11950.4604.261 Øksfjord Helsesenter 178.000,- 
K 19400.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
D 11950.4605.222 Høgtun skole 118.000,- 
K 19400.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
D 11950.4607.222 Sandland skole 144.000,- 
K 19400.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
D 11950.4613.221 Øksfjord internatbygg 69.000,- 
K 19400.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
D 11950.4615.130 Rådhuset 21.000,- 
K 19400.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
D 11950.4616.386 Øksfjord samfunnshus 41.000,- 
  Sum   808.000,- 
  
Enstemmig vedtatt  
 
 
 

PS 2021/102 Flaggreglement for Loppa kommune 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunestyre vedtar at det flagges på offentlige flaggdager. Kommunestyret vedtar videre at:  

• Det flagges også på skolene med det samiske flagget på samefolkets dag 
• Det flagges ved årlige Pride arrangement/markering i Loppa. Regnbueflagget brukes da. 
• Det flagges på kvinnedagen 8. mars 
• Det flagges ved kommunevalg og Sametingsvalg. 



  
Enstemmig vedtatt 

PS 2021/103 Fullmakt om mekling med Sametinget 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. 
Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
Maria Sotkajærvi (AP) fremmer endringsforslag: Administrasjonen gis fullmakt til å mekle med 
sametinget på vegne av kommunestyret i oktober 2021. Ordfører deltar også på meklingen.  
  
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet stilles opp mot administrasjonens forslag til vedtak: 
 
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet enstemmig vedtatt 
 
 
 

PS 2021/104 Beslutningsgrunnlag kompetansesenter 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging av kompetansesenter. 
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
Forslag fra H, AP, SV: Administrasjonssjefen bes komme med en fullstendig saksutredning for bygging 
av kompetansesenter. 
  
Forslag fra H, AP, SV stilles opp mot innstilling fra Levekårsutvalget 
Forslag fra H, AP, SV enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/105 Fysisk tilrettelegging skole 
 

Vedtak i Levekårsutvalget - 31.08.2021  
 
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole. 
Istandsetting av lokalene gjøres så snart dyp tilstandsrapport foreligger og forutsetter at konklusjonen i 
rapporten er at skolen kan brukes videre.  
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  



Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole.  
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 
  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Administrasjonen fremmer forslag om å endre innstillingen til:   
Kommunestyret innvilger kr 150 000 til istandsetting av lokale til base for elever ved Høgtun skole.  
Finansieres ved bruk av fritt disposisjonsfond.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

PS 2021/106 Avtale om vertskommunesamarbeid om barnevern med Alta 
kommune 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre vedtar vedlagt forslag til avtale for inngåelse av vertskommunesamarbeid med 
Alta kommune innen barnevern. Avtalen skal tre i kraft fra 1. januar 2022. 
  
Vedtatt med 4 stemmer (AP, H, U) mot 1 stemme (SV) 
 
 
 

PS 2021/107 Anskaffelse av ny nettside for Loppa kommune 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Kommunestyret vedtar å bytte leverandør av kommunal nettside til Acos. I første omgang kjøper 
kommunen Nettside og CMS tjenester, med innkjøpspris estimert til 83.750 kr. (eks. mva.) Midlene til 
innkjøp hentes fra fritt disposisjonsfond. 
  
I tillegg gis administrasjonen fullmakt til, ved senere tidspunkt, å gå til innkjøp av tilleggstjenesten 
Kommune-Kari fra Prokom. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 



 
 

PS 2021/108 Kontrollutvalgets årsmelding 2020 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommunestyre tar kontrollutvalgets årsmelding for 2020 til orientering 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 

PS 2021/109 Oppnevning av medlem til arbeidsgruppe Felles kommunale 
renovasjonsforskrifter VEFAS 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Loppa kommune oppnevner ordfører til arbeidsgruppe: Felles kommunale renovasjonsforskrifter VEFAS 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 02.09.2021     

 
 
Forslag fra Ordfører: Loppa kommune oppnevner ordfører til arbeidsgruppe: Felles kommunale 
renovasjonsforskrifter VEFAS.  
 
 

RS 2021/47 Forvaltningsrevisjonsrapport - Loppa kommune - Kvalitet i pleie 
og omsorg 

 
Tatt til orientering 
 
 
 

RS 2021/48 Orientering/Eventuelt 

Vedtak i Loppa formannskap - 02.09.2021     

 
Administrasjonen: Ønsker å få spørsmålene som kom under merknad til saksliste tilsendt skriftlig, slik at 
det kan utarbeides presise svar skriftlig.  
  
Administrasjonssjef: Smittesporingen: Det er utfordrende for oss. Lite folk. Det ene smittetilfellet vi 
hadde i Loppa utløste over 500 telefonsamtaler i forbindelse med smittesporingsarbeidet.  
  
Cato Kristiansen (SV): Det har vært litt i media med små kommuner angående temaet, der det har blitt 
nevnt at noen kommuner har benyttet større kommuner som hjelp i smittesporingsarbeid.  
  



Ordfører: Folk som ikke har oppgitt riktige opplysninger har også medført masse ekstra arbeid for 
smittesporingsteamet vårt. Muligheten for å be om hjelp eksternt er der, men det har ikke blitt vurdert 
nødvendig å ta i bruk den muligheten.  
  
Ståle Sæther(H): Angående Loppa boligstiftelse. Vi har et styre som består av 3 personer, 
kommunestyret har vedtatt at det skal være 5 medlemmer. Det har vært 4 en god tid, men den ene har 
trukket seg. Rådmann er daglig leder i stiftelsen, og bør ta tak i at det velges et 5. styremedlem.  
  
Administrasjonssjef: Det har ikke vært inngått noen konkrete avtaler om kjøp av noen av leilighetene.  
  
Ståle Sæther(H): Det er viktig at styret kommer med en uttalelse til planforslaget for landskapshotell på 
Ystnes. Synes daglig leder bør sørge for at styret trer sammen og behandler planforslaget.  
  
Ordfører: Planforslaget skal sendes ut til alle. Det vil være opp til styret om de ønsker å komme med 
uttalelse. Det vil bli satt opp som sak til kommunestyre å velge et fjerde medlem, og beboerne må 
utnevne den siste representanten.  
  
Ordfører: Det ville være beklagelig dersom ikke minst en av beboerne sitter i styret for å bevare 
beboernes interesser.  
  
Ståle Sæther (H): Store deler av forrige kommunestyreperiode var det ikke 5 medlemmer. 
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